
P R O T O K Ó Ł   Nr XXI/2020 

Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie 

odbytej w dniu 25 czerwca 2020 r. 

w sali narad Urzędu Miejskiego w Bornem Sulinowie 

 

 

XXI Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 25 czerwca 2020 r. otworzył  

i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej MARIUSZ GORGOL.  

 

Na wstępie stwierdził, że na ustawowy skład Rady – 15, w sesji uczestniczy 13 radnych,  

co stanowi quorum i podejmowane uchwały przez Radę będą prawomocne.  

 

Po tym Przewodniczący RM powitał Burmistrza Dorotę Chrzanowską, Zastępcę Burmistrza 

Bogdana Korpala, Skarbnika Gminy Lidię Ławrukajtis, Sekretarza Gminy Beatę Czarnecką-

Herbaczewską, radcę prawnego Tomasza Wilickiego, Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Bornem Sulinowie Magdalenę Bardua, Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bornem 

Sulinowie Annę Gałązkę, Dyrektora Centrum Kultury i Rekreacji w Bornem Sulinowie Paulinę 

Undrych-Matkowską oraz panie i panów radnych. 

 

W trakcie trwania sesji na obrady przybyła radna Marzena Gąsienica – aktualnie w sesji 

uczestniczyło 14 radnych. 

 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji punktu  

pn. „Wnioski o zmianę porządku obrad sesji”. 

Powiedział, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni i zapytał, czy są jakieś wnioski do 

porządku dzisiejszej sesji. 

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska zgłosiła wniosek o: 

1. Wycofanie z porządku obrad w pkt 10 „Podjęcie uchwał w sprawach” projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 15 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (części nieruchomości w m. Borne Sulinowo tj.: 1309 m
2
  

z nieruchomości oznaczonej dz. nr 1/66, 3541 m
2
 z nieruch. oznacz. dz. 1/67, 1522 m

2
  

z nieruch. oznacz. dz. 1/246 i 844 m
2
 z nieruch. oznacz. dz. 1/246) – ppkt 18. 

 

2. Wprowadzenie do porządku sesji w pkt 10 „Podjęcie uchwał w sprawach” projektu uchwały 

w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym opłat skarbowych stanowiących 

dochód budżetu Gminy Borne Sulinowo. 

Powiedziała, że uchwała jest podejmowana w związku z przystąpieniem Gminy Borne 

Sulinowo do Programu Wsparcia Obrotu Bezgotówkowego „Polska Bezgotówkowa”, który 

jest wspólną inicjatywą uczestników rynku usług płatniczych w Polsce przy udziale Związku 

Banków Polskich i wsparciu Ministerstwa Rozwoju i ma na celu wsparcie rozwoju sieci 

terminali płatniczych w Polsce. Przystąpienie do Programu ma charakter bezkosztowy 

zarówno dla urzędu, jak i dla petentów w okresie do 31 sierpnia 2021r. (100% finansowania 

z programu Polska Bezgotówkowa).  

Projekt uchwały nie był opiniowany przez Komisję Budżetowo-Gospodarczą. 

Więcej wniosków o zmianę porządku sesji nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad: 

1) wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na 

okres do 15 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (części 

nieruchomości w m. Borne Sulinowo tj.: 1309 m
2
 z nieruchomości oznaczonej dz. nr 1/66, 

3541 m
2
 z nieruch. oznacz. dz. 1/67, 1522 m

2
 z nieruch. oznacz. dz. 1/246 i 844 m

2
 z nieruch. 

oznacz. dz. 1/246) – pkt 10 ppkt 18, 

2) wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty 

instrumentem płatniczym opłat skarbowych stanowiących dochód budżetu Gminy Borne 

Sulinowo – jako pkt 10 ppkt 18 (w miejsce wycofanego projektu uchwały): 

 za głosowało 14 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Wniosek zostały przyjęty. 

 

Porządek Sesji Rady Miejskiej w dniu 25 czerwca 2020 r. przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Wnioski o zmianę porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej Sesji Rady Miejskiej (Nr XX/2020 z 28.05.2020 r.). 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał. 

6. Opieka zdrowotna w Gminie Borne Sulinowo, realizacja świadczeń medycznych w 2019 

roku, kontrakty na 2020 rok, problemy i zamierzenia na przyszłość. 

Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie. 

7. Informacja na temat przygotowania Gminy Borne Sulinowo do sezonu turystycznego w 2020 

roku.  

8. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Borne Sulinowo, w tym: 

1) debata nad raportem o stanie Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok, 

2) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Bornego Sulinowa. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok, 

sprawozdania finansowego Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego Gminy Borne Sulinowo. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Borne Sulinowo za 2019 

rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok; 

2) absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok. 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 7/5 w m. Borne Sulinowo); 

2) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 325/3 w m. Łubowo); 

3) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 409/10 w m. Krągi); 

4) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 44/33 w m. Silnowo); 
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5) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 44/42 w m. Silnowo); 

6) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 127/6 w m. Nobliny); 

7) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa zabudowana budynkiem garażowym oznaczonej działką nr 89/118 wraz  

z udziałem 1/106 w działce nr 89/144 w m. Borne Sulinowo); 

8) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 39/12 w m. Liszkowo); 

9) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 39/13 w m. Liszkowo); 

10) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość 

gruntowa oznaczona działką nr 74/1 w m. Uniemino); 

11) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część tj. 11,50 m
2
 budynku wraz z gruntem z nieruchomości 

oznaczonej działką nr 6/9 w m. Jeleń); 

12) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część tj. 21,78 m
2
 budynku wraz z gruntem z nieruchomości 

oznaczonej działką nr 6/9 w m. Jeleń); 

13) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część tj. 150 m
2
 z nieruchomości gruntowej oznaczonej działką  

nr 68 w m. Komorze); 

14) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część tj. 1200 m
2
 z nieruchomości oznaczonej działką nr 325/3  

w m. Łubowo); 

15) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część tj. 181 m
2
 z nieruchomości oznaczonej działką nr 1/2  

w obr. Borne Sulinowo); 

16) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 7 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (część tj. 225 m
2
 z nieruchomości oznaczonej działką nr 1/146  

w m. Borne Sulinowo); 

17) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość oznaczona działką nr 1/154 w m. Borne 

Sulinowo); 

18) dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym opłat skarbowych stanowiących dochód 

budżetu Gminy Borne Sulinowo; 

19) wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres do 2 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo (lokal użytk. o pow. 125,85 m
2
 na parterze budynku 

posadowionego na dz. nr 11/13 w m. Silnowo); 

20) wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres do 10 lat nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Borne Sulinowo (pomieszczenia garażowe o pow. 13,76 m
2
 i 9,60 m

2
 na 

dz. nr 11/13 w m. Silnowo); 

21) ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór sołtysa 

(sołectwo Kiełpino); 

22) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok; 

23) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok; 

24) wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na 

lata 2020-2030; 

25) rozpatrzenia protestu wyborczego na wybory sołtysa i rady sołeckiej w sołectwie 

Łubowo. 
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11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Ustalenie terminu następnej sesji. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 3 pn. „Przyjęcie 

protokołu poprzedniej Sesji Rady Miejskiej”. 

 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że protokół poprzedniej Sesji Rady Miejskiej 

był wyłożony do wglądu i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Zapytał, czy są 

uwagi do protokołu Nr XX/2020 z 28.05.2020 r. 

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad przyjęciem 

protokołu Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie Nr XX/2020 z 28.05.2020 r.: 

 za głosowało 14 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Protokół Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie Nr XX/2020 z 28.05.2020 r. został 

przyjęty. 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 4 pn. „Informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami”. 

 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przedstawił informację o działaniach podejmowanych  

w okresie między sesjami o następującej treści: 

 

„W okresie od ostatniej sesji odbyły posiedzenia poniższe komisje Rady Miejskiej w Bornem 

Sulinowie. 

 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza odbyła 1 posiedzenie, na którym : 

1. Oceniono sytuację ekonomiczno-finansową Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bornem 

Sulinowie. 

2. Wypracowano stanowisko w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Borne Sulinowo za 2019 rok i sprawozdania finansowego Gminy Borne Sulinowo za 2019 

rok oraz udzielenia absolutorium. 

3. Wydano opinię na temat nabycia nieruchomości gminnej oznaczonej jako działka nr 6, 

położonej w Bornem Sulinowie. 
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4. Zaopiniowano projekty uchwał będące przedmiotem Sesji Rady Miejskiej w Bornem 

Sulinowie zwołanej na dzień 25 czerwca 2020 r. 

 

Komisja Rozwoju odbyła 1 posiedzenie, którego tematyka przedstawiała się następująco: 

1. Wizytacja pól namiotowych, kąpielisk, obiektów sportowych i szlaków turystycznych 

(posiedzenie wyjazdowe w godz. 10.00 - 12.30). 

2. Opieka zdrowotna w Gminie Borne Sulinowo, realizacja świadczeń medycznych w 2019 

roku, kontrakty na 2020 rok, problemy i zamierzenia na przyszłość. 

Ocena sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie. 

3. Ocena przygotowania Gminy Borne Sulinowo do sezonu turystycznego w 2020 roku,  

w tym podsumowanie wyjazdowego posiedzenia komisji. 

4. Zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok w zakresie działania 

komisji. 

5. Wydanie opinii na temat nabycia nieruchomości gminnej oznaczonej jako działka nr 6, 

położonej w Bornem Sulinowie. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne 

Sulinowo na 2019 rok (w zakresie działania komisji). 

 

Komisja Rewizyjna odbyła 2 posiedzenia, na których rozpatrzyła sprawozdania finansowe, 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok wraz z opinią 

regionalnej izby obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informację o stanie mienia 

komunalnego i na tej podstawie sporządziła wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Bornego Sulinowa. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji odbyła jedno posiedzenie, na którym ponownie rozpatrzono 

protest wyborczy złożony przez mieszkańca Sołectwa Łubowo na wybory sołtysa i rady 

sołeckiej przeprowadzone w dniu 15 kwietnia 2019 r. w Sołectwie Łubowo. Wypracowane przez 

komisję stanowisko odnośnie protestu wyborczego stanowi załącznik do projektu uchwały 

ujętego w porządku dzisiejszej sesji.”. 

 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 5 pn. „Sprawozdanie 

Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał”. 

 

 

Ad 5. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że wraz z zawiadomieniem i materiałami na 

sesję radni otrzymali sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz  

z wykonania uchwał.  

Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania do informacji zawartych w sprawozdaniu. 

Zwrócił się również do Pani Burmistrz, czy coś chce dodać do sprawozdania. 

 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska nie przekazała dodatkowych informacji. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 6 pn. „Opieka zdrowotna  

w Gminie Borne Sulinowo, realizacja świadczeń medycznych w 2019 roku, kontrakty na 2020 

rok, problemy i zamierzenia na przyszłość. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bornem 

Sulinowie”. 

 

 

Ad 6. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali informację pisemną na 

temat opieki zdrowotnej w Gminie Borne Sulinowo.  

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Poinformował, że tematem zajmowała się Komisja Rozwoju i zwrócił się do przewodniczącego 

komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler przedstawił opinię komisji o następującej 

treści: 

„Komisja Rozwoju zapoznała się z przygotowaną informacją pisemną na temat 

funkcjonowania Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie oraz uzyskała wiele 

informacji od Dyrektora Zespołu Pani Magdaleny Bardua dotyczących stanu opieki zdrowotnej 

w Gminie Borne Sulinowo i bieżącej działalności.  

Zakres świadczonych usług podstawowej opieki zdrowotnej nie uległ zmianie  

i obejmuje świadczenia lekarza poz., położnej poz., pielęgniarki poz., pielęgniarki szkolnej oraz 

świadczenia transportu sanitarnego. 

Stwierdzono, że dostęp do lekarza pierwszego kontaktu jest zaspokojony na 

odpowiednim poziomie – mieszkańcom jest zapewniona ciągłość i dostępność do podstawowej 

opieki zdrowotnej.  

 Aktualnie w ZOZ w Bornem Sulinowie świadczenia zdrowotne w zakresie porad 

lekarskich i badań profilaktycznych są realizowane przez czterech lekarzy podstawowej opieki 

zdrowotnej i lekarza pediatrę. 

Lekarz pediatra przyjmuje codziennie od poniedziałku do piątku, co znacznie poprawiło 

dostępność do tej usługi i wpłynęło na zmniejszenie kolejki dorosłych pacjentów do lekarzy  

pierwszego kontaktu. 

W Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie są świadczone usługi zdrowotne 

ambulatoryjnej opieki specjalistycznej w zakresie poradni: chirurgii ogólnej, dermatologii  

i wenerologii, okulistyki, otolaryngologii oraz położnictwa i ginekologii. Od 1 stycznia 2019 r. 

nie są świadczone usługi zdrowotne w ramach poradni neurologii, gdyż lekarz udzielający 

świadczeń zaprzestał przyjeżdżać do placówki, a pomimo usilnych poszukiwań nie udało się 

zatrudnić lekarza do prowadzenia poradni neurologicznej.  

Od stycznia 2020 r. została zawieszona praca poradni otolaryngologii z uwagi na 

rezygnację z pracy jednego lekarza i zgon drugiego lekarza. Trwają poszukiwania lekarza 

chętnego do pracy w powyższej poradni. 

W tym aspekcie Dyrektor Zespołu poinformowała o trudnościach z pozyskiwaniem 

nowych lekarzy specjalistów do działających poradni specjalistycznych. Jest to poważny 

problem, bowiem konsekwencją jest zabranie punktów na realizację tych świadczeń,  

a następnie nie przyznanie ich w latach kolejnych i brak takiej poradni w naszym ZOZ-ie.  

Ważnym aspektem funkcjonowania Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie 

jest dobra kondycja finansowa, gdyż wysokość środków finansowych uzyskiwanych  

z prowadzonej działalności medycznej zapewnia płynność finansową jednostki, co przekłada się 

na zabezpieczenie wykonywania usług medycznych dla mieszkańców Gminy Borne Sulinowo. 
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Komisja Rozwoju wysoko oceniła starania na rzecz poprawy usług medycznych poprzez 

zakup urządzeń i sprzętu do prowadzenia działalności medycznej, a także systematyczne 

podnoszenie standardu placówek wchodzących w skład Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bornem 

Sulinowie poprzez przeprowadzane prace remontowo-budowlane. 

Powyższe zakupy oraz prace remontowe w całości zostały zrealizowane z własnych środków 

finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej. 

Na posiedzeniu Dyrektor ZOZ zwróciła uwagę na nieestetyczny wygląd terenu 

otaczającego budynek Ośrodka Zdrowia w Bornem Sulinowie i prosiła o pomoc  

w zagospodarowaniu tego terenu. 

W związku z powyższym komisja wnioskuje do Burmistrza o wsparcie, w miarę 

możliwości finansowych, w zakresie uporządkowania przedmiotowego terenu łącznie  

z wykonaniem parkingu. 

Podsumowując Komisja Rozwoju pozytywnie oceniła działalność Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Bornem Sulinowie w zakresie realizacji świadczeń medycznych. 

Na posiedzeniu komisja także dokonała oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie za rok 2019  

w oparciu o przedłożony raport i wydała opinię pozytywną.  

Z powyższego raportu wynika, że biorąc pod uwagę uzyskiwane wyniki finansowe, 

Zakład działa efektywnie. Uzyskiwane efekty działalności w postaci generowanych przychodów 

są wyższe od ponoszonych nakładów (kosztów) na ich wytworzenie.  

Za rok 2019 Zespół Opieki Zdrowotnej osiągnął zysk w kwocie 171.045,11 zł, czyli  

o 41.571,76 zł więcej w stosunku do roku ubiegłego.”. 

 

Pisemna opinia Komisji Rozwoju w tym zakresie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przypomniał, że w sesji uczestniczy Dyrektor ZOZ Pani 

Magdalena Bardua i można jej zadawać pytania bądź uzyskać jakieś informacje. 

 

Radna Izabela Jadwiżyc powiedziała, iż wiemy, że prowadzone są działania w kierunku 

poszukiwania lekarzy chętnych do pracy. Zapytała, czy od 1 lipca przyjdzie do pracy lekarz –

emerytka. 

 

Dyrektor ZOZ Magdalena Bardua odpowiedziała, że pani doktor w ostatniej chwili 

zrezygnowała. Została przekonana przez rodzinę, że jest koronawirus. Cały czas pracowała 

czynnie w Złocieńcu, jednak od marca, gdy zaczęła się epidemia, zawiesiła swoją działalność. 

Działania poszukiwania lekarza trwają – na 10 lipca jest umówiona na spotkanie, a jaki będzie 

efekt – nie wie. Korzystając z okazji podziękowała wszystkim za szczerą i piękną pomoc, jeżeli 

chodzi o wsparcie w środki ochrony osobistej, wsparcie duchowe, psychiczne i materialne  

w czasie trwającej epidemii oraz zrozumienie, gdy były jakieś niedogodności. Pracują  

i pracowali cały czas, ani jeden dzień przychodnia nie była nieczynna. Przyjmowali pacjentów  

z terenu gminy i nawet ze Szczecinka, gdzie poradnie były zamknięte na klucz. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol podziękował za opiekę nad nami w tej trudnej sytuacji. 

Powiedział, że będziemy dalej wspierać nasz ZOZ w działaniach. 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeszedł do podjęcia uchwały  

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Bornem Sulinowie. Powiedział, że art. 53a ust. 1 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011r. 

o działalności leczniczej (Dz. U. z 2020r. poz. 295 z późn. zm.) nakłada na kierownika 
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samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej obowiązek sporządzenia i przekazania do 

31 maja każdego roku podmiotowi tworzącemu raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej. Spełniając ustawowy obowiązek 

Dyrektor ZOZ w Bornem Sulinowie 28 maja 2020 r. złożył w Urzędzie Miejskim raport  

o sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Bornem Sulinowie. Raport został przygotowany na podstawie sprawozdania finansowego za 

poprzedni rok obrotowy i zawiera w szczególności analizę sytuacji ekonomiczno-finansowej za 

poprzedni rok obrotowy, prognozę sytuacji ekonomiczno-finansowej na kolejne trzy lata 

obrotowe wraz z opisem przyjętych założeń. Wskaźniki zawarte w raporcie uzasadniają 

pozytywną ocenę sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Bornem Sulinowie. Zgodnie z art. 53a ust. 4 cytowanej na wstępie ustawy organ 

tworzący dokonuje oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu 

opieki zdrowotnej na podstawie przedłożonego raportu. Zapytał o opinie Komisji Rozwoju  

i Komisji Budżetowo-Gospodarczej.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię również pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Bornem Sulinowie: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/264/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 7 pn. „Informacja na 

temat przygotowania Gminy Borne Sulinowo do sezonu turystycznego w 2020 roku”. 

 

 

Ad 7. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali pisemne informacje na 

temat przygotowania Gminy Borne Sulinowo do sezonu turystycznego w 2020 roku, 

przygotowane przez Referat Promocji i Współpracy Urzędu Miejskiego, Centrum Kultury  

i Rekreacji oraz Miejską Bibliotekę Publiczną. 

Powyższe informacje stanowią załączniki nr 10, nr 11 i nr 12 do protokołu. 

Poinformował, że tematem zajmowała się Komisja Rozwoju i zwrócił się do przewodniczącego 

tejże komisji o przedstawienie opinii o stanie przygotowania Gminy Borne Sulinowo do sezonu 

turystycznego w 2020 roku. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler przeczytał opinię o treści: 

„Komisja Rozwoju na posiedzeniu w dniu 23 czerwca 2020 r. zajmowała się stanem 

przygotowania Gminy Borne Sulinowo do sezonu turystycznego w 2020 roku. Członkowie 

komisji zapoznali się z informacjami przygotowanymi przez Referat Promocji i Współpracy 

Urzędu Miejskiego, Centrum Kultury i Rekreacji oraz Miejską Bibliotekę Publiczną.  

Analizę i dyskusję na temat przygotowań instytucji i obiektów na przyjęcie turystów, 

poprzedzono przeprowadzeniem wizji lokalnej w formie posiedzenia wyjazdowego.  

Członkowie komisji zwizytowali poniższe tereny: tereny rekreacyjne - plaże „Słoneczną”  

i „Zieloną” w Bornem Sulinowie, kąpielisko – plaża Marina w Bornem Sulinowie, ścieżkę 

przyrodniczo-edukacyjną wraz z przyległą infrastrukturą (arboretum i „leśna klasa”)  

w Bornem Sulinowie, stadion sportowy, boisko zapasowe z terenem przeznaczonym pod 

przystań kajakową w Bornem Sulinowie (dawne pole namiotowe), teren rekreacyjny – plażę 

przy ul. Nadbrzeżnej w Bornem Sulinowie oraz teren rekreacyjny w Jeleniu.   

Z obserwacji, uzupełnionych informacjami Dyrektora Centrum Kultury i Rekreacji 

Pauliny Undrych-Matkowskiej i Kierownika Referatu Promocji i Współpracy Urzędu 

Miejskiego Agnieszki Chwiałkowskiej wynika, że na wielu obiektach były prowadzone lub będą 

podjęte działania w kierunku poprawy wizerunku i estetyki terenów rekreacyjnych. Działania te 

mają na celu naprawę i konserwację istniejącej infrastruktury, dbanie o czystość terenu, opiekę 

nad znajdującą się tam zielenią, zapewnienie odpowiedniej liczby koszy na śmieci, usadowienie 

toalet czy małej architektury.  

Tym niemniej zdaniem komisji należy podjąć działania w kierunku: 

1) częściowej modernizacji infrastruktury arboretum i leśnej klasy w Bornem Sulinowie, 

polegającej m.in. na wymianie spróchniałych elementów tabliczek, podkładów pod ławkami, 

zabezpieczeniu miejsca na ognisko, zabezpieczeniu roślin poprzez ustawienie płotków itp.;  

2) złożenia wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Szczecinie w zakresie edukacji ekologicznej, w tym na utworzenie nowej infrastruktury 

edukacyjno-rekreacyjnej (tereny arboretum i leśnej klasy); 

3) wystosowania pisma do Nadleśnictwa Borne Sulinowo w sprawie usunięcia stwarzających 

zagrożenie drzew, rosnących bezpośrednio przy stadionie w Bornem Sulinowie; 

4) budowy nowego pomostu na plaży w Łubowie; 

5) orynnowania budynku szatni, wymiany oświetlenia na energooszczędne, remontu schodów, 

wymiany przerdzewiałych bramek oraz rozwiązania kwestii nawodnienia murawy na boisku 

sportowym w Łubowie; 

6) wymiany spróchniałych ławek przy ognisku na terenie rekreacyjnym w Jeleniu; 

7) rozwiązania problemu wjazdu dla służb komunalnych na działkę gminną, poprzez 

wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z pismem  

o umożliwienie poszerzenia zjazdu z drogi krajowej nr 20 na działkę gminną (obok Ośrodka 

Wypoczynkowego Jeleń), co umożliwi ustawienie kontenera na odpady komunalne  

i ubikacje TOI TOI na działce gminnej. 

Ważnym elementem sezonu turystycznego w Gminie Borne Sulinowo są imprezy 

kulturalne, sportowe i turystyczne, których organizatorami bądź współorganizatorami są Miejska 

Biblioteka Publiczna oraz Centrum Kultury i Rekreacji. W roku bieżącym z uwagi na sytuację 

epidemiologiczną w kraju i wprowadzone obostrzenia spowodowane COVID-19, nie odbędą się 

duże imprezy plenerowe, szczególnie Międzynarodowy Zlot Pojazdów Militarnych, Bieg 

Spartakusa, Ogólnopolski Plener Artystyczny, które to wydarzenia przyciągały do Bornego 

Sulinowa i okolic dużą liczbę turystów. 

Chcąc jednak uatrakcyjnić pobyt turystom i miejscowym mieszkańcom w okresie 

wakacyjnym, przy zachowaniu wszelkich możliwych środków bezpieczeństwa, zostanie 

zorganizowanych kilka imprez rekreacyjno-sportowych oraz kilka mniejszych spotkań 

plenerowych w ramach „ogródków muzycznych”. 
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Jak co roku w trakcie sezonu turystycznego Miejska Biblioteka Publiczna zorganizuje 

zajęcia wakacyjne dla dzieci w wieku od 7 do 14 lat, oczywiście przestrzegając obowiązujący 

reżim sanitarny. 

W oparciu o materiał pisemny oraz uzyskane wyjaśnienia, Komisja Rozwoju pozytywnie 

oceniła stan przygotowania Gminy Borne Sulinowo do sezonu turystycznego w 2020 roku”.                                                                   

 

Pisemna opinia Komisji Rozwoju w tym zakresie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos odnośnie 

przedłożonej informacji bądź o coś zapytać. 

 

Radny Dariusz Palicki skierował pytania do Dyrektora Centrum Kultury i Rekreacji w Bornem 

Sulinowie dotyczące: 

1) obłożenia administrowanych obiektów w Bornem Sulinowie przez grupy turystyczne w tym 

roku (czy jest zwiększenie czy zmniejszenie w stosunku do roku ubiegłego), 

2) podjęcia działań w związku z pojawieniem się mnóstwa kamieni na stadionie bocznym  

w Bornem Sulinowie, 

3) czy coś się dzieje w kierunku ustawienia gabloty upamiętniającej Śp. Pana Chądzyńskiego, 

który wykonywał niesamowitą pracę jeśli chodzi o tenis stołowy. 

 

Dyrektor CKiR Paulina Undrych-Matkowska udzieliła następujących odpowiedzi: 

1. Odnośnie boiska bocznego powiedziała, że faktycznie znajduje się tam mnóstwo kamyków  

i te kamienie w zasadzie są usuwane na bieżąco, czyli od momentu powstania tego boiska. 

Stan jest taki, jaki wszyscy znamy – tych kamieni jest tam dużo. 

2. Co do obłożenia obiektów administrowanych przez CKiR powiedziała, że jest ono w trochę 

mniejszym stopniu ale jest. Cały sierpień od rana do wieczora hala będzie obłożona, 

podobnie będzie wyglądał stadion i boisko boczne. 

3. Odnosząc się do zapytania dotyczącego ustawienia gabloty upamiętniającej Pana 

Chądzyńskiego  powiedziała, że jest zaplanowany jej zakup ze środków pozyskanych przez 

LGD w ramach organizowania ogólnego projektu, czyli powiększenia galerii, która znajduje 

się w Centrum Kultury i Rekreacji. Myśli, że do końca roku taka gablota dla Pana Waldka 

powstanie. 

 

Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 8 pn. „Rozpatrzenie raportu  

o stanie Gminy Borne Sulinowo”. 

 

 

 

Ad 8. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali w ustawowym terminie 

Raport o stanie Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok. Obowiązek opracowania raportu o stanie 

gminy wynika z art. 28aa ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie gminnym, który stanowi, że burmistrz 

co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy obejmujący 

podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, 

programów i strategii, uchwał rady gminy. 

Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę, w której zabierają głos: 

a) radni bez ograniczeń czasowych; 
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b) mieszkańcy - po uprzednim pisemnym zgłoszeniu udziału w debacie do przewodniczącego 

rady, popartym podpisami co najmniej 20 osób. Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu 

poprzedzającym dzień, na który została zwołania sesja, podczas której ma być przedstawiony 

raport o stanie gminy. 

Poinformował, że mieszkańcy nie zgłosili udziału w debacie o stanie gminy. Po tym zwrócił się 

do radnych, czy  ktoś chce zabrać głos w debacie. 

 

Raport o stanie Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Radna Joanna Grosicka powiedziała, że raport jest napisany bardzo dobrze, czytelnie i bardzo 

rzadko spotyka się z tak dobrze przygotowanymi materiałami. Podziękowała za czytelnie  

i konkretnie przygotowany raport o stanie gminy za rok 2019. Stwierdziła, że została w nim ujęta 

cała nasza praca w pigułce. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że raport jest bardzo obszerny, czytelny i dużo 

lepszy niż w ubiegłym roku. Wstęp jest bardzo sympatyczny, miło się ten raport czyta. 

Stwierdził, że osobiście nie ma żadnych uwag do przedstawionego raportu. 

 

W związku z tym, że uwag i pytań do raportu nie zgłoszono, Przewodniczący RM przeprowadził 

głosowanie imiennie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 

Burmistrza Bornego Sulinowa: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/265/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Bornego Sulinowa została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 9 pn. „Rozpatrzenie 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok, sprawozdania 

finansowego Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

Gminy Borne Sulinowo”. 

 

 

Ad 9. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że radni w ustawowych terminach otrzymali 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok, sprawozdania 

finansowe Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok oraz informację o stanie mienia komunalnego 

Gminy Borne Sulinowo. Sprawozdania były przedmiotem posiedzeń każdej komisji Rady 

Miejskiej w Bornem Sulinowie. 

 

Po tym zwrócił się do przewodniczących Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju  

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski przedstawił opinię 

komisji o treści: 
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„Zgodnie z uchwałą Nr III/46/2018 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia  

20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borne Sulinowo na rok 2019 plan 

budżetu gminy zakładał: 

- po stronie dochodów   48.686.186,00 zł 

- po stronie wydatków   45.852.854,00 zł.  

W trakcie roku budżetowego plan budżetu ulegał zmianom i na dzień 31 grudnia 2019 r. 

wynosił: 

- po stronie dochodów   51.628.326,66zł, 

- po stronie wydatków   50.628.326,66zł. 

Dochody budżetowe wykonano w kwocie 51.701.322,78zł, co stanowi 100,1%. 

Wydatki budżetowe zrealizowano w kwocie 49.855.595,47zł, co stanowi 98,5%. 

Budżet Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok zamknął się nadwyżką budżetową w wysokości 

1.845.727,31zł, która zostanie przeznaczona na spłatę kredytów i pożyczek.  

Zobowiązania finansowe budżetu Gminy Borne Sulinowo na koniec 2019 roku stanowiły 

kwotę 14.569.113,80zł, w tym kredyty i pożyczki 11.626.344,20zł oraz zobowiązania 

niewymagalne z tytułu dostaw, usług, dopłat, składek, podatków i dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego 2.942.769,60zł. Zobowiązania ogółem uległy zmniejszeniu w stosunku do 2018 roku  

o kwotę 2.459.585,90zł. 

Na koniec 2019 roku wystąpiły niewielkie zobowiązania wymagalne w kwocie 95,00zł  

z tytułu nie podjętych w terminie świadczeń z pomocy społecznej. 

Zobowiązania wymagalne w kwocie 246,75zł wystąpiły również w samorządowych 

instytucjach kultury, jednak zobowiązania te nie powiększają zadłużenia gminy i nie wpływają 

na wysokość wskaźnika zadłużenia w stosunku do wykonanych dochodów gminy. 

Wydatki na finansowanie inwestycji na plan 6.448.564,92zł wykonano w wysokości 

6.262.271,56zł, co stanowi 97,1% planu. 

Wydatki bieżące na plan 44.179.761,74zł zrealizowano w kwocie 43.593.323,91zł, co 

stanowi 98,7% planu. 

Komisja przeanalizowała sprawozdanie finansowe za 2019 rok składające się z: 

1) bilansu z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok, 

2) łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów jednostek budżetowych Gminy 

Borne Sulinowo, 

3) łącznego rachunku zysków i strat (wariant porównawczy) obejmującego dane wynikające  

z rachunków zysków i strat jednostek budżetowych Gminy Borne Sulinowo, 

4) łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian  

w funduszach jednostek budżetowych Gminy Borne Sulinowo, 

5) łącznej informacji dodatkowej obejmującej dane wynikające z informacji dodatkowych 

jednostek budżetowych gminy. 

Do powyższych sprawozdań nie wniesiono uwag. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza nie wniosła uwag do wykonania dochodów i wydatków 

budżetowych, gdyż końcowe kwoty zarówno planu dochodów jak i wydatków są zgodne  

z uchwałami Rady Miejskiej oraz z zarządzeniami Burmistrza Bornego Sulinowa 

wprowadzającymi zmiany w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2019 rok w trakcie roku 

budżetowego. 

W realizacji wydatków nie zauważono przypadków naruszenia dyscypliny finansów 

publicznych. 

Z przedstawionego sprawozdania wynika, że łączna kwota spłaty zobowiązań z tytułu 

zaciągniętego długu wraz z należnymi odsetkami do wykonanych dochodów budżetowych nie 

przekroczyła dopuszczalnego wskaźnika i na koniec 2019 r. wyniosła 22,5%. 
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Natomiast dopuszczalny wskaźnik spłaty zobowiązań określonych w art. 243 ustawy o finansach 

publicznych na dzień 31.12.2019r. stanowi 7,25%, a planowany wskaźnik na rok 2019 stanowi 

6,31%, czyli wskaźnik ten jest bezpieczny. 

Podsumowując Komisja Budżetowo-Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok i popiera wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

Burmistrzowi Bornego Sulinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2019.”. 

 

Pisemna opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej w tym zakresie stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler przedstawił opinię komisji o treści: 

„Komisja Rozwoju oceniając wykonanie budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok, 

analizowała dochody i wydatki w działach budżetu dotyczących zakresu działania komisji,  

a mianowicie: zdrowia, pomocy społecznej, bezpieczeństwa publicznego, ochrony środowiska, 

kultury fizycznej, turystyki, oświaty i kultury. 

Wykonanie dochodów przedstawiało się następująco: 

1) dział 630 Turystyka - plan po zmianach 98.600,00zł wykonano w 100%; 

2) dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - na plan po zmianach 

46.300,00zł wykonano 46.235,00zł, co stanowi 99,9%; 

3) dział 801 Oświata i wychowanie - na plan po zmianach 551.271,50zł wykonano 

536.953,05zł, co stanowi 97,4%; 

4) dział 852 Pomoc społeczna - na plan po zmianach 2.021.930,76zł wykonano 1.971.806,30zł, 

co stanowi 97,5%; 

5) dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - plan po zmianach 50.320,00zł 

wykonano w 100%; 

6) dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza - na plan po zmianach 65.479,00zł wykonano 

49.755,26zł, co stanowi 76,0% (niskie wykonanie dochodów z tego tytułu spowodowane 

zwrotem niewykorzystanej dotacji na stypendia socjalne); 

7) dział 855 Rodzina - na plan po zmianach 11.540.042,00zł wykonano 11.322.214,26zł,  

co stanowi 98,1%; 

8) dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - na plan po zmianach 

3.990.188,90zł wykonano 3.950.075,22zł, co stanowi 99,0% ; 

9) dział 921  Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - plan po zmianach 581.795,00zł 

wykonano w 100%; 

10) dział 926  Kultura fizyczna - plan po zmianach 19.360,40zł wykonano w 100%. 

 

Wykonanie wydatków przedstawiało się następująco: 

1) dział 630 Turystyka - plan po zmianach w wysokości 530.143,00zł wykonano w kwocie 

503.704,84zł, co stanowi 95,0%; 

2) dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - plan po zmianach  

w wysokości 648.860,49zł wykonano w kwocie 583.991,38zł, co stanowi 90,0%; 

3) dział 801 Oświata i wychowanie - plan po zmianach w wysokości 13.023.193,94zł 

wykonano w kwocie 12.998.715,16zł, co stanowi 99,8%; 

4) dział 851 Ochrona zdrowia – plan po zmianach w wysokości 177.623,18zł wykonano  

w 100%; 

5) dział 852 Pomoc społeczna - plan po zmianach w wysokości 4.168.093,12zł wykonano  

w kwocie 4.109.158,29zł, co stanowi 98,6%; 

6) dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - plan po zmianach 50.320,00zł 

wykonano w 100%; 
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7) dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza - plan po zmianach w wysokości 555.132,48zł 

wykonano w kwocie 536.320,70zł, co stanowi 96,6%; 

8) dział 855 Rodzina - plan po zmianach w wysokości 11.550.581,64zł wykonano w kwocie 

11.405.374,85zł, co stanowi 98,7%; 

9) dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - plan po zmianach w wysokości 

6.328.919,81zł wykonano w kwocie 6.229.153,97zł, co stanowi 98,4%; 

10) dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - plan po zmianach w wysokości 

3.607.447,45zł wykonano w kwocie 3.589.246,45zł, co stanowi 99,5%; 

11) dział 926 Kultura fizyczna - plan po zmianach w wysokości 161.731,00zł wykonano  

w kwocie 160.332,66zł, co stanowi 99,1%. 

Komisja Rozwoju nie wniosła uwag zarówno do wykonanych dochodów jak i wydatków 

budżetowych, których opiniowanie należy do kompetencji komisji i pozytywnie zaopiniowała 

realizację budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok.”. 

 

Pisemna opinia Komisji Rozwoju w tym zakresie stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do Wiceprzewodniczącej RM 

Elżbiety Niepelt o zapoznanie z treścią uchwały Nr XCV(95).200.2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 kwietnia 2020 r. w sprawie wydania 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok wraz  

z informacją o stanie mienia. 

 

Wiceprzewodnicząca RM Elżbieta Niepelt przeczytała treść uchwały Nr XCV(95).200.2020 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 kwietnia 2020 r. 

w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 

rok wraz z informacją o stanie mienia. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do przewodniczącej Komisji Rewizyjnej  

o przedstawienie wniosku komisji w sprawie udzielenia absolutorium. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Grosicka przeczytała treść wniosku komisji  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bornego Sulinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Gminy za rok 2019, który stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos 

odnośnie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Borne 

Sulinowo za  2019 rok. 

 

Głosu nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Borne Sulinowo za 

2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za  2019 rok: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Uchwała Nr XXI/266/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020 r.  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Borne Sulinowo 

za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 

rok została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do 

Wiceprzewodniczącego RM Dariusza Palickiego o przedstawienie opinii RIO o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Bornego Sulinowa z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

Wiceprzewodniczący RM Dariusz Palicki przeczytał treść uchwały Nr CLIII(153).305.2020 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 19 czerwca 2020 r. 

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie 

w sprawie absolutorium za rok 2019. 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Głosu nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały 

w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 2019 

rok: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/267/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020 r.  

w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo za 

2019 rok została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

Po podjęciu powyższej uchwały Przewodniczący RM Mariusz Gorgol podziękował Pani 

Burmistrz i podległym jej pracownikom za rzetelne wykonywanie budżetu gminy. 

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska podziękowała radnym za jednogłośne udzielenie absolutorium. 

O tym jak wygląda praca Burmistrza, praca Urzędu i wszystkich jednostek podległych miała 

okazję zapoznać się przez ten rok pracy. Kiedy w ubiegłym roku spotkali się na takiej sesji to 

padły zdania, czy realizujemy zadania poprzednika. Wielu radnych jest kolejną kadencję w tej 

radzie i myśli, że jest to dobre, gdy ta nowa władza po nowych wyborach nie zaprzepaszcza tego 

wszystkiego dobrego co zostało zrobione. Ma nadzieję, że nic takiego się nie stało, 

realizowaliśmy wszystkie rozpoczęte przez poprzednią radę, przez poprzedniego burmistrza 

zadania. Większość zadań udało się dokończyć, ale wiele jest jeszcze w toku. Wiele jest jeszcze 

przed nami i ma nadzieję, że będzie to szło w dobrym kierunku i uda się nam zrealizować 

wszystko dla dobra naszych mieszkańców, jak również dla przyszłych pokoleń. Inwestycje 

związane z infrastrukturą zmieniające nasze wioski i nasze miasto, z pewnością będą służyły 

przyszłym pokoleniom. Raport, który radni mają przed sobą, to 118 stron informacji i ma 

świadomość tego, że to nie jest jeszcze wszystko co się zadziało. Zwróciła uwagę na to, że już 
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jesteśmy w miesiącu czerwcu, a to są zadania, które się zakończyły, a jest kolejne pół roku 

zadań, które realizujemy. Startując w wyborach miała nadzieję, że będzie mogła kontynuować 

politykę i zadania, które były realizowane, ale też wiedziała, iż jeśli te wybory uda się wygrać,  

a tak się stało, ten raport jest świadectwem tego, że wszyscy jesteśmy zaangażowani: my 

urzędnicy, pracownicy Urzędu, kierownicy referatów, kierownicy i dyrektorzy podległych 

jednostek organizacyjnych. Raport to ogromny materiał i cieszy się, że on powstał, bo tak 

naprawdę obowiązuje drugi raz. W ubiegłym roku wszyscy uczyliśmy się i nie wiedzieliśmy jak 

ten raport ma wyglądać. Myśli, że takim absolutoryjnym wystąpieniem burmistrza powinien być 

raport o stanie gminy, bo on jest przykładem tego, co się zadziało, co zrobiliśmy, o jakie środki 

wnioskujemy, jak gospodarujemy mieniem naszej gminy. Bardzo serdecznie podziękowała 

wszystkim tym, którzy współpracują z nią, tj. Zastępcy Burmistrza, Pani Skarbnik, Pani 

Sekretarz, wszystkim dyrektorom naszych jednostek. Podziękowała też radnym za rzetelną 

pracę, za 161 uchwał, za rok pracy, wiele spotkań na komisjach, też w tych trudnych czasach 

pandemii kiedy spotykali się zdalnie. Szczególne podziękowania skierowała do sołtysów, którzy 

gospodarowali wyodrębnionymi w budżecie gminy środkami w wysokości 48.000,00zł. Dzisiaj 

jest to kwota ponad 350.000,00zł i w większości są to pieniądze przeznaczone na inwestycje.  

Ma nadzieję, że jak będzie nam dane spotkać się za rok, to będziemy mogli pochwalić się 

jeszcze większymi inwestycjami w raporcie. One będą może nieco mniejsze, nie mniej jednak  

w każdym sołectwie zadziało się bardzo wiele i będzie bardzo fajnie spożytkowane dla naszych 

mieszkańców. Wybiegając w przyszłość powiedziała, że jak będą kończyli kadencję, to będą  

4 lata, kiedy nasi sołtysi mogli gospodarować funduszem sołeckim i będzie można czym się 

pochwalić. Kończąc wystąpienie jeszcze raz podziękowała za udzielone absolutorium, prosiła  

o dalszą współpracę i życzyła zdrowia w tym trudnym czasie. 

 

Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zarządził 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie Przewodniczący RM wznowił obrady - w sesji uczestniczyło 14 radnych.   

Po tym przystąpił do realizacji pkt 10 pn. „Podjęcie uchwał w sprawach”. 

 

 

 

Ad 10. 

Podjęcie uchwał. 

 

10.1 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 7/5 w m. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/268/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

 

10.2 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 325/3 w m. Łubowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/269/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

 

10.3 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 409/10 w m. Krągi). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/270/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

 

10.4 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 44/33 w m. Silnowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/271/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

 

10.5 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 44/42 w m. Silnowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/272/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

 

 

10.6 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 127/6 w m. Nobliny). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/273/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
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10.7 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

zabudowana budynkiem garażowym oznaczonej działką nr 89/118 wraz z udziałem 1/106  

w działce nr 89/144 w m. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/274/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

 

10.8 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 39/12 w m. Liszkowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
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Uchwała Nr XXI/275/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

 

 

10.9 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 39/13 w m. Liszkowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/276/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

 

 

 

10.10 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (nieruchomość gruntowa 

oznaczona działką nr 74/1 w m. Uniemino). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 



22 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/277/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

 

 

10.11 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(część tj. 11,50 m
2
 budynku wraz z gruntem z nieruchomości oznaczonej działką nr 6/9  

w m. Jeleń). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/278/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 47 do 

protokołu. 

 

 

 

10.12 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(część tj. 21,78 m
2
 budynku wraz z gruntem z nieruchomości oznaczonej działką nr 6/9  

w m. Jeleń). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/279/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 49 do 

protokołu. 

 

 

 

10.13 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(część tj. 150 m
2
 z nieruchomości gruntowej oznaczonej działką nr 68 w m. Komorze). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/280/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 51 do 

protokołu. 
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10.14 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(część tj. 1200 m
2
 z nieruchomości oznaczonej działką nr 325/3 w m. Łubowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Radna Joanna Grosicka powiedziała, że podjęliśmy już uchwałę w sprawie zbycia tej samej 

nieruchomości, natomiast teraz mamy podjąć uchwałę na dzierżawę wydzielonej części tej 

działki. Prosiła o wyjaśnienie. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal powiedział, że do tej działki złożył chęć kupna 

dotychczasowy dzierżawca i jednocześnie chce dzierżawić na następny okres - do momentu jak 

załatwimy formalności proceduralne związane ze sprzedażą. Sprzedaż nastąpi w trybie przetargu 

nieograniczonego. 

 

Więcej głosu nie zabierano. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/281/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 53 do 

protokołu. 

 

 

10.15 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(część tj. 181 m
2
 z nieruchomości oznaczonej działką nr 1/2 w obr. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/282/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 5 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 55 do 

protokołu. 

 

 

10.16 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na dzierżawę na okres do 7 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(część tj. 225 m
2
 z nieruchomości oznaczonej działką nr 1/146 w m. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/283/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 7 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 57 do 

protokołu. 

 

 

10.17 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 

(nieruchomość oznaczona działką nr 1/154 w m. Borne Sulinowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/284/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 59 do 

protokołu. 

 

 

 

 

10.18 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy dopuszczenia 

zapłaty instrumentem płatniczym opłat skarbowych stanowiących dochód budżetu Gminy Borne 

Sulinowo. Przypomniał, że projekt uchwały został dzisiaj wprowadzony do porządku obrad  

w miejsce wycofanego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 

15 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. Projekt uchwały nie był 

opiniowany przez Komisję Budżetowo-Gospodarczą. Po tym zwrócił się do radnych, czy mają 

pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/285/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym opłat skarbowych stanowiących 

dochód budżetu Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  

nr 61 do protokołu. 
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10.19 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na oddanie w najem na okres do 2 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne 

Sulinowo (lokal użytk. o pow. 125,85 m
2
 na parterze budynku posadowionego na dz. nr 11/13  

w m. Silnowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/286/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres do 2 lat nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 63 do protokołu. 

 

 

 

10.20 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody 

na oddanie w najem na okres do 10 lat nieruchomości stanowiących własność Gminy Borne 

Sulinowo (pomieszczenia garażowe o pow. 13,76 m
2
 i 9,60 m

2
 na dz. nr 11/13 w m. Silnowo). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/287/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem na okres do 10 lat nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 65 do protokołu. 

 

 

 

10.21 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustalenia terminu 

zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór sołtysa (sołectwo Kiełpino). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/288/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie ustalenia terminu zebrania wiejskiego, na którym ma być dokonany wybór 

sołtysa została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

 

 

 

10.22 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zatwierdzenia 

skonsolidowanego bilansu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/289/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Borne Sulinowo za 2019 rok 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 

 

 

10.23 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok (zwiększenie dochodów budżetu gminy  

o kwotę 353.964,57zł, zmniejszenie dochodów budżetu gminy o kwotę 148.680,00zł oraz 

zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 205.284,57zł). 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisji wydała opinię również 

pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/290/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2020 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 

 

 

10.24 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy wprowadzenia 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2020-2030. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej Arkadiusz Malarski powiedział, że komisja 

wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/291/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne 

Sulinowo na lata 2020-2030 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 73 do 

protokołu. 

 

 

10.25 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy rozpatrzenia 

protestu wyborczego na wybory sołtysa i rady sołeckiej w sołectwie Łubowo. Przypomniał, że  

w dniu 26 kwietnia 2019 r. wpłynął protest wyborczy mieszkańca Sołectwa Łubowo na wybory 

sołtysa i rady sołeckiej przeprowadzone w dniu 15 kwietnia 2019 r. w Sołectwie Łubowo. 

Poprzednia uchwała Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 30 maja 2019 r.  

w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego na wybory sołtysa i rady sołeckiej w sołectwie 

Łubowo została uznana za nieważną przez Wojewódzki Sąd Administracyjny w Szczecinie. 

Przedmiotowy protest wyborczy został ponownie skierowany do rozpatrzenia Komisji skarg, 

wniosków i petycji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie, która wypracowała stanowisko 

stanowiące załącznik do uchwały.  

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad projektem 

uchwały: 

- za głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXI/292/2020 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 25 czerwca 2020r.  

w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego na wybory sołtysa i rady sołeckiej w sołectwie 

Łubowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 
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Opinie Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz Komisji Rozwoju odnośnie analizowanych 

projektów uchwał stanowią załączniki nr 76 i nr 77 do protokołu. 

 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 11 pn. „Interpelacje  

i zapytania radnych”. 

 

 

Ad 11. 

 

W punkcie sesji „Interpelacje i zapytania radnych” głos zabrała radna Karolina Fornal, która 

nawiązała do złożonego przez nią wniosku dotyczącego luster drogowych. Zapytała, czy jest już 

odpowiedź. 

 

Burmistrz Dorota Chrzanowska odpowiedziała, że jeszcze nie. 

 

Radna Karolina Fornal przedstawiła problem zgłoszony przez mieszkańca w sprawie oświetlenia 

łącznika od Al. Niepodległości do ul. Chrobrego koło Nadleśnictwa. Powiedziała, że tam jest 

wyremontowana droga, ale chodnik nie ma oświetlenia. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że jesteśmy w trakcie realizacji projektu.  

Po projekcie planujemy zakup materiałów i wykorzystanie naszej grupy remontowo-budowlanej. 

Planujemy, że podłączenia wykona firma zewnętrzna. Ostateczna decyzja o wykonaniu lub nie 

zapadnie w miesiącu lipcu. 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 12 pn. „Wolne wnioski 

i informacje”. 

 

 

 

Ad 12. 

 

W punkcie sesji „Wolne wnioski i informacje” głos zabrała radna Elżbieta Niepelt, która 

powiedziała, że część mieszkańców Radacza dopytuje o pomost. Zapytała, czy z prawnego 

punktu widzenia jest to możliwe, czy są jakieś przeszkody. Stowarzyszenie deklaruje chęć 

partycypowania w kosztach budowy pomostu. Wie też, że to nie jest tania sprawa. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że aby zrealizować inwestycję na terenie 

jeziornym potrzeba uzyskać pozwolenie wodno-prawne, ale i też musi być porozumienie gminy 

z Wodami Polskimi i stowarzyszeniem, bo tam nie ma działki gminnej, która przylegałaby 

bezpośrednio do działki jeziora. Dlatego musi być rozmowa wspólna. 

 

Radna Elżbieta Niepelt zapytała o termin takiego spotkania. 

 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że realizacji tego zadania na pewno nie 

będzie w tym roku, dlatego prosił, żeby w drugiej połowie roku zaproponować termin spotkania 

Pani Burmistrz. 

 

Więcej głosu w tym punkcie obrad nie zabierano. 
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Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 13 pn. „Ustalenie terminu 

następnej sesji”. 

 

 

Ad 13. 

 

Przewodniczący RM Gorgol powiedział, że proponuje ustalić termin kolejnej sesji na dzień  

24 września 2020 r. (czwartek) godz. 14.30. 

 

Tematem sesji - oprócz punktów regulaminowych - będzie m.in.: 

 

1. Ocena wykonania budżetu Gminy Borne Sulinowo, w tym kształtowania się wieloletniej 

prognozy finansowej za I półrocze 2020 roku.  

2. Sprawozdania komisji Rady Miejskiej z prowadzonej działalności w I półroczu 2020 roku. 

3. Informacja Burmistrza na temat funkcjonowania Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych 

Spółki z o.o. w Bornem Sulinowie z uwzględnieniem zakresu prowadzonej działalności (np. 

gospodarka ciepłownicza, gospodarka odpadami, gospodarka komunalna, gospodarowanie 

cmentarzami komunalnymi i usługi pozostałe). 

4. Podjęcie uchwał. 

 

Poinformował też, że w międzyczasie w lipcu i sierpniu br. mogą zostać zwołane sesje na 

wniosek.  

W okresie wakacyjnym życzył dobrego i miłego wypoczynku, i żebyśmy we wrześniu spotkali 

się wszyscy zdrowi, w kompletnym składzie, a sytuacja żeby się polepszyła i sesja mogła 

odbywać się normalnie z udziałem sołtysów, zaproszonych gości i innych. 

 

Po tym Przewodniczący RM Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji pkt 14 pn. „Zamknięcie 

sesji”. 

 

 

 

Ad 14. 

 

W związku z wyczerpaniem ustalonego porządku obrad, Przewodniczący RM Mariusz Gorgol 

zamknął XXI Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie.  

 

Sesja Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie trwała od godz. 14.30 do godz. 16.35. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

Anna Łozińska 

 

 

 


